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Zápis 
z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Velká Jesenice 

č. 1/2025 konaného dne 25. února 2025 od 17:00 hodin 

v místní tělocvičně č. p. 234 ve Velké Jesenici 

 

Přítomni:         Jana Cohornová, Jaroslav Kmoníček, Jan Marel, 

Marie Runštuková, Ing. Vladimír Uhnavý, Martin Vondra, 

Jaroslav Zelený  

 

Omluveni:            Radek Schmiedt, Jiří Novák    

Veřejnost:   6 

 

Přítomné přivítal starosta obce Jaroslav Zelený a zahájil zasedání. 

Konstatoval, že veřejné zasedání bylo řádně a včas svoláno, je přítomná nadpoloviční 

většina členů obecního zastupitelstva, a proto je zastupitelstvo usnášeníschopné. Dále 

konstatoval, že zápis z minulého obecního zastupitelstva byl řádně ověřen a schválen 

a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. 

 

Zapisovatel:  Ing. Vladimír Uhnavý 

Ověřovatelé zápisu:  Jaroslav Kmoníček, Martin Vondra 

 

Návrh programu: 

 

1. Majetkoprávní úkony 

2. Konečné plnění rozpočtu a rozpočtová opatření 2024 

3. Dotace místním spolkům 

4. Knihovna Velká Jesenice – dar na provoz 

5. Změna otevírací doby Pošty Partner 

6. Tělocvična – ceny a provozní řád 

7. Různé a diskuse 

 

Hlasování o programu: 

Hlasování: ANO:7   NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Program zasedání č. 1/2025 byl schválen. 

 

 

 

 

 

 

 



- 2 - 

1. Majetkoprávní úkony 

1.1 Kupní smlouva a smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

Starosta seznámil zastupitelstvo a veřejnost s návrhem smlouvy na odkup přípojky 

kanalizace od pana ……. u č.p. 27 v k.ú. Velká Jesenice za částku 141.802,- Kč a zřízení 

věcného břemene služebnosti, protože přípojka je na pozemku pana …….. Zároveň uvedl, 

že s touto položkou je v rozpočtu počítáno od konce roku 2021. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu a smlouvu o zřízení 

služebnosti inženýrské sítě tak, jak je uvedena v příloze. 

 

Hlasování: ANO: 7 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 1/1/2025 bylo schváleno. 

 

1.2 Smlouva o zřízení VB služebnosti s ČEZem – přeložka VN u č.p. 66 

Starosta seznámil zastupitelstvo a veřejnost s tím, že při přeložce vysokého napětí 

u č.p. 66 byl dotčen obecní pozemek p.p.č. 160/8 v k.ú. Velká Jesenice (část chodníku) a 

navrhl uzavřít smlouvu tak, jak je uvedena v příloze. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – 

služebnosti – Přeložka VN u č.p. 66 tak, jak je uvedena v příloze. 

 

Hlasování: ANO: 7 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 2/1/2025 bylo schváleno. 

 

2. Konečné plnění rozpočtu a rozpočtová opatření 2024 

Místostarosta Uhnavý seznámil zastupitelstvo s provedenými rozpočtovými opatřeními 

č. 15 a 16 a konečným plněním rozpočtu za rok 2024. 
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3. Dotace místním spolkům 

Starosta představil žádosti spolků. Spolky své dotace pro rok 2024 vyčerpali, takže není 

třeba nic převádět. 

Výše dotace byla spolky předložena následovně: 

 

- TJ Sokol Velká Jesenice, z. s.  105.000,- Kč + příspěvky z hazardních her  

- Myslivecký spolek Velká Jesenice  25.000,- Kč 

- SDH Velká Jesenice    15.000,- Kč  

- Zahrádkáři     15.000,- Kč 

- SDH Veselice    10.000,- Kč  

- Stáje Nový Dvůr    10.000,- Kč 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí dotací pro místní spolky 

v následující struktuře:  

 

- TJ Sokol Velká Jesenice, z. s.  105.000,- Kč + příspěvky z hazardních her  

- Myslivecký spolek Velká Jesenice  15.000,- Kč  

- SDH Velká Jesenice   15.000,- Kč 

- Zahrádkáři     15.000,- Kč 

- SDH Veselice    10.000,- Kč  

- Stáje Nový Dvůr   5.000,- Kč 

 

Hlasování: ANO: 7 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 3/1/2025 bylo schváleno. 

 

4. Knihovna Velká Jesenice – dar na provoz 

Obec financuje chod knihovny dohodou o provedení práce s knihovnicí a darem na 

provoz, který každoročně daruje knihovně Jaroměř. Dar je navržen ve výši 15.000,- Kč.   

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy s knihovnou Jaroměř 

o poskytnutí daru ve výši 15.000,- Kč a pověřuje starostu podpisem darovací 

smlouvy. 

 

Hlasování: ANO: 7  NE:   ZDRŽELO SE:  

Usnesení č. 4/1/2025 bylo schváleno. 

 

5. Změna otevírací doby Pošty Partner 

Starosta seznámil všechny přítomné se skutečností, že Česká pošta naši obec oslovila, zda 

by bylo možné změnit otevírací dobu Pošty Partner ve dnech pondělí a středa, 

a to ze současné otevírací doby 14:00 – 16:30 na dobu 13:00 – 15:30. 

Zastupitelstvo i veřejnost se shodli na tom, že tato otevírací doba bude pro občany 

komplikovaná a služba Pošty Partner tak pro občany ztratí smysluplnost. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje novou otevírací dobu na žádost České pošty 

ve dnech pondělí a středa a to ze 14:00 – 16:30 na 13:00 – 15:30. 

 

Hlasování: ANO: 0 NE: 7  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 5/1/2025 nebylo schváleno. 
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6. Tělocvična – ceny a provozní řád 

Místostarosta Marel otevřel diskusi ke změnám cen v tělocvičně. 

Ceny za pronájem tělocvičny byly naposledy zvýšeny od 1. 1. 2023. Z důvodu nárůstu cen 

energií i služeb navrhl dvě varianty navýšení – o 10 % nebo 15 %. Zastupitelé po diskusi 

rozhodli o navýšení o 15 %.  

Dále uvedl, že i po zdražení budou ceny naší tělocvičny ve srovnání s okolím stále 

nejnižší. 

 

Jednotná hodinová sazba pronájmu z 330,- Kč na 380,- Kč  

Kulturní a společenské akce  

- od 18:00 první den + celý druhý den + třetí den do 13:00 – smluvní cena 3.750 

4.300,- Kč (3.450 + 850 za úklid), 

- od 18:00 první den + celý druhý den + třetí den do 05:00 – smluvní cena 3.000 

3.450,- Kč (2.600 + 850 za úklid), 

- od 08:00 první den + druhý den do 05:00 – smluvní cena 2.250 2.600,- Kč 

(1.750 + 850 za úklid), 

- od 08:00 první den + druhý den do 13:00 – smluvní cena 3.000 3.450,- Kč 

(2.600 + 850 za úklid), 

- od 14:00 první den + druhý den do 05:00 – smluvní cena 1.800 2.100,- Kč 

(1.250 + 850 za úklid). 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje změnu provozního řádu 

tělocvičny (ceny za pronájem) a stanovuje jednotnou hodinovou sazbu za pronájem 

tělocvičny ve výši 380,- Kč a ceny za pronájem na společenské a kulturní akce:  

- od 18:00 první den + celý druhý den + třetí den do 13:00 – smluvní cena 4.300,-

 Kč (3.450 + 850 za úklid), 

- od 18:00 první den + celý druhý den + třetí den do 05:00 – smluvní cena 3.450,-

 Kč (2.600 + 850 za úklid), 

- od 08:00 první den + druhý den do 05:00 – smluvní cena 2.600,- Kč 

(1.750 + 850 za úklid), 

- od 08:00 první den + druhý den do 13:00 – smluvní cena 3.450,- Kč 

(2.600 + 850 za úklid), 

- od 14:00 první den + druhý den do 05:00 – smluvní cena 2.100,- Kč 

(1.250 + 850 za úklid). 

s platností od 1. 5. 2025.  

  

Hlasování: ANO: 7 NE: 0  ZDRŽELO SE: 0 

Usnesení č. 6/1/2025 bylo schváleno. 
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7. Různé a diskuse 

- starosta: 

- Seznámil přítomné o podaných žádostech o dotace: 

1. technika (sněhová radlice, čelní zameták) na obecní malotraktor Kioti, 

2. restaurování sochy Panny Marie, 

3. rekonstrukce komunikace „Na Proutnici“. 

Starosta dále informoval, že s restaurováním sochy a rekonstrukcí komunikace 

nebylo v obecním rozpočtu počítáno, a proto na základě výše přidělených dotací 

bude obecním zastupitelstvem rozhodnuto, zda budou zmíněné záměry 

realizovány. 

 

- revitalizace rybníků: 

V současné době byly podniknuty všechny kroky k získání stavebního povolení. 

Firma, která nám stavební povolení zařizuje nás informovala, že není jisté, zda 

se stihne získat povolení v letošním roce. 

 

- Proběhlo výběrové řízení na zhotovitele vodovodu „Za Humny“: 

V pondělí 24. února proběhlo výběrové řízení na zhotovitele vodovodu „Za 

Humny“. Osloveni byli tři uchazeči, přičemž nabídku podala pouze jedna firma. 

Částka se výběrovým řízením snížila o 134.000,- Kč (z 992.000,- Kč na 858.000,- 

Kč bez DPH). 

 

- Bude se projektovat chodník „V Oupadu“ (škola – směr Veselice) a zasíťování 

lokality Za Humny. 

 

- osočení vedení obce: 

Starosta vyjádřil lítost nad tím, že vedení obce bylo v minulých dnech mnohokrát 

osočeno z toho, že záměrně nevyhlásilo a nezveřejnilo vepřové hody myslivců. 

Starosta prohlásil, že od mysliveckého spolku obdržel e-mail asi 5 dní před 

konáním akce, ve kterém byl požádán o vyhlášení obecním rozhlasem. Akci 

spolku vyhlásil dvakrát v týdnu. Jiné podklady jako např. leták nikdo z vedení 

obce neobdržel. 

 

- zastupitel Kmoníček – Ve sportovním areálu naší obce může být v srpnu letošního 

roku pořádáno Mistrovství republiky v Kubbu. Tato událost by měla být dvoudenní, 

avšak v prvé řadě proběhne schůzka s organizátory, co očekávají oni od nás 

a co můžeme očekávat my od nich. Zastupitelé i veřejnost se vyjádřili velmi pozitivně. 

Konání mistrovství v naší obci však není stoprocentní. 

 

- zastupitel Vondra – Plánuje se obnova veřejného osvětlení? 

- starosta: Zatím se s obnovou VO nepočítá. Pokud by někdy mělo dojít k obnově, 

tak komplexně (Velká Jesenice, Veselice, Volovka) a za pomoci dotace, protože 

bez dotací to z obecního rozpočtu nezaplatíme. V naší obci zatím převládají jiné 

priority a VO je funkční. 
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- …. ……. (odborník na VO obce) – Obec se v noci snaží svítit jen minimálně a 

šetřit tak peníze obecního rozpočtu. Náklady na pořízení nového VO by byly 

obrovské, protože bychom museli mít dvojnásobný počet sloupů se svítidly a 

částka by s nejvyšší pravděpodobností přesahovala 10 mil. Kč. Tyto náklady se 

nám nikdy nevrátí. 

- místostarosta Marel – V letošním roce je vyhlášena dotace na rekonstrukce 

a projekty veřejného osvětlení. Aby to pro obec mělo ekonomický smysl, je 

potřeba zjistit veškeré informace. V březnu je domluvena schůzka s firmou 

specializující se na dotační poradenství, na základě, které se obec rozhodne, zda 

investovat alespoň do projektové dokumentace. 

 

- místostarosta Marel: 

- retardéry na Malé Straně: 

Místostarosta uvedl, že by se měly na určitých místech obce vybudovat nové 

retardéry, zejména pak pod kopcem u č.p. 163 (p. Effenberk), kde určití řidiči jezdí 

příliš rychle. Těchto míst po obci bude jistě více, a proto by bylo dobré tyto místa 

vytipovat, 

starosta – Uvedl, že poslední a zároveň nejnovější retardér mezi č.p. 35 

(p. Schmiedt) a č.p. 85 (Valešovi) částečně zmizel a neplní již svou funkci a je 

proto k rozvoji dalších retardérů podobného charakteru skeptický. Navíc je třeba 

zjistit, zda nebude retardér vadit místním obyvatelům, protože bude vytvářet hluk 

od projíždějícího vozidla. Dále uvedl, že typy řidičů, kteří jezdí rychle, retardér 

nezastaví, nýbrž pouze přibrzdí na pár metrech, protože k němu přijedou velkou 

rychlostí, přibrzdí, přeskočí a následně opět prudce zrychlí. 

 

- veřejnost: 

- …….. ……:  

parkování u kostela – Něco by se mělo udělat s parkováním u kostela, protože 

současný nájemník v budově č.p. 138 nemůže zaparkovat a vyložit svůj náklad 

do prostor, které mu jsou pronajímány. 

Na toto téma vznikla vášnivá diskuse celého zastupitelstva i veřejnosti a 

výsledkem je pověření starosty, aby častěji volal na místo samé MP z České 

Skalice, která má špatné parkování a znečišťování komunikace od motorového 

oleje a podobných látek pokutovat. 

 

sálovská cesta – Pan …… se zeptal, zda se bude něco dělat se Sálovskou cestou 

pod kopcem směrem od obce, protože je to tam samá nerovnost a voda nemá kam 

odtékat. Bylo by dobré strhnout jednu krajnici. 

starosta: S úpravou dosud prašných komunikací je počítáno, tak jako každý rok, 

opět na jaře a co se týká držící se vody v komunikaci, tak se může vyřešit opravdu 

strhnutím krajnice, čímž voda bude moci vytékat do zeleného pásu.  
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Starosta poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

Ve Velké Jesenici, dne 25. února 2025, skončeno v 19:00 hodin. 

 

 

 

Zapsal: Ing. Vladimír Uhnavý 

 

Ověřovatelé:        Starosta obce: 

 

 

………………..  …………………..    ………………. 

Jaroslav Kmoníček Martin Vondra    Jaroslav Zelený 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 28. 2. 2025 


